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Jelen vannak: Bratu László polgármester, dr. Vidákovics Béla alpolgármester,  Bolobás Péter, Bratu 
Ferenc,  Karsai Attila, Kovács István, Molnárné Juhász Éva, Sohajda István, Takács László, Timár 
László helyi képviselõk. 
Késıbbi érkezését bejelentette: Szeles András alpolgármester, valamint  dr. Basista Erika és Dobozi 
Gábor képviselık. 
Igazoltan távol maradt: Kléri Bertalan képviselı. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr. Szántó Marianna aljegyzı, 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı, Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı, Szarka Zsolt 
Mőszaki Irodavezetı, Tolnai-Tóthné Barla Ibolya belsı ellenır,  Urbánné Kléri Szilvia humánágazati 
referens,  Rivnyák Istvánné, Vajkóné Zsíros Emese, Kércsi Tibor, Pásztor András intézményvezetık, 
Bartek József a Városgazda Kht. ügyvezetıje, Konyor Judit az Encsi Többcélú Kistérségi Társulás 
munkaszervezetének tagja, Burkus Szilvia bizottsági tag, Garami Antal CKÖ vezetı, Molnár János a 
Munkaügyi Központ Encsi Kirendeltségének vezetıje, Üveges Zsolt az ABA Hg. Kft. Ügyvezetıje, 
Sándor Péter az ABA Hg. Kft. munkatársa. 
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 14 képviselı-testületi 
tagból 10 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri dr. Vidákovics Béla és Kovács István képviselıket. 
 
Tájékoztatja a Képviselı-testületet az ülés tervezett napirendjérıl. Felhívja a figyelmet, hogy a 
nyilvános ülés tartását követıen zárt ülésre kerül sor, majd a testület 16.30-tól 17.30.ig 
közmeghallgatást tart. 
 
A Képviselı-testület a zárt ülést és a nyilvános ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint 
fogadja el: 
 
Ülési napirend tárgya: 
 
1.) Tájékoztató a két testületi ülés közötti fontosabb eseményekrıl, megbeszélésekrıl 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
2.) Munkahelyteremtés lehetıségei, munkanélküliség Encs városában 
 Elıadó: Molnár János a Munkaügyi Központ Encsi Kirendeltségének vezetıje 
 
3.) A leszakadó rétegek életkörülményei, javaslat a további feladatokra 

Elıadó: Rivnyák Istvánné intézményvezetı, Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı 
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4.) Beszámoló a Városi Sportközpont tevékenységérıl 
Elıadó: Pásztor András intézményvezetı 
 

5.)     Indítványok, bejelentések 
 
6.)     Közmeghallgatás 
 
 

ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 
 
 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl,   Bratu László  
  megbeszélésekrıl        polgármester 
 
Bratu László polgármester kéri a képviselıket tegyék meg észrevételeiket, javaslataikat. 
 
Kérdés, észrevétel hiányában a testület tudomásul veszi a tájékoztatót. 
 
 
 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
2.) Munkahelyteremtés lehetıségei, munkanélküliség Encs városában  Molnár János 

           Kirendeltség-vezetı  
           
Bratu László polgármester megkérdezi a napirend elıadóját, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni az 
írásos elıterjesztést? 
 
Molnár János úr nem kíván élni a lehetıséggel. 
 
Bratu Ferenc képviselı az iránt érdeklıdik kirendeltség-vezetı úrnál, hogy a tanfolyamot végzık 
hány %-a tud az új képesítésével elhelyezkedni a munkaerıpiacon? 
 
Molnár János kirendeltség-vezetı elmondja, hogy régiós szinten ez az arány kb. 50%-os, az encsi 
kistérségben ettıl valamivel rosszabb, kb. 35%-ra tehetı. 
 
Bratu László polgármester úgy véli, hogy a 35% magáért beszél, de emellett a képzés a túlélés 
eszköze is egyben, hiszen az idıtartama alatt a jogosult továbbra is támogatást kap. 
 
Sohajda István képviselı tájékoztatja a jelenlévıket, hogy az intézménye nevében felmérést végzett 
a településen, hogy milyen felnıttképzésre lenne szükség. Az eredmény siralmas. A 24 megkeresett 
helyrıl mindössze  4 visszajelzés érkezett és azok sem tudtak javaslatot tenni arra, hogy mely 
képzések lennének keresettek a térségben. 
A Munkaügyi Központ által a foglalkoztatási tervhez adott szakvélemény szerint nem tartják 
szerencsésnek a 90%-os támogatást minden esetben. Molnár úrtól azt szeretné megtudni, hogy lenne-
e más út, mód a végrehajtásra?   
 
Bratu László polgármester kéri a képviselıket, hogy maradjanak a napirendnél. A foglalkoztatási 
tervvel a testület majd az indítványi rész 13. pontjában foglalkozik. Felkéri Molnár urat, hogy ha 
lehetséges válaszoljon a képviselıi kérdésre most. 
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Molnár János kirendeltség-vezetı elmondja, hogy a szabályozással lehet egyetérteni vagy sem. Azt 
a jogszabály határozza meg és végre kell hajtani. 
 
A teremben helyet foglal dr. Basista Erika képviselı. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke a tájékoztató 
mellékletének adataira hívja fel a figyelmet. Mint látható 2007. és 2008. folyamán a munkanélküliek 
aránya tovább nıtt. Ezzel egyidejőleg az önkormányzat költségvetésére nehezedı szociális teher is 
egyre fokozódik. Az érintettek jelentıs létszámú foglalkoztatására ad most lehetıséget áprilistól az 
„Út a munkába” program, mely remélhetıleg pozitív hatással lesz a város életére is. 
Végezetül megköszöni az anyag készítıjének a munkát és külön megköszöni az Encsre vonatkozó  
adatok megjelenését. 
 
Bratu László polgármester megköszöni a Munkaügyi Központ kirendeltség-vezetıjének az elmúlt 
évek közhasznú- és közcélú foglalkoztatás keretében nyújtott segítséget. Kijelenti, bízik benne, hogy 
az új rendszer is hasonlóan eredményesen lesz mőködtethetı és biztosítja a szakmák szerinti 
munkavégzést és azt, hogy az önkormányzatok megtalálják azokat az embereket, akik eddig is 
jelentıs segítséget nyújtottak a feladatok ellátásában. 
 
További kérdés, észrevétel hiányában a testület tudomásul veszi a tájékoztatót. 
 

 
Napirend tárgya:         Elıadó 
 
3.) A leszakadó rétegek életkörülményei, javaslat a további feladatokra Rivnyák Istvánné  

           Intézményvezetı 
           Zsiga Józsefné 
           Igazgatási Irodavezetı 

 
Bratu László polgármester hangsúlyozza, hogy az elızı napirenddel szorosan összefüggı kérdéseket 
tárgyal az ezen napirendi pontban elıterjesztett tájékoztató, mely a leszakadó rétegek 
felzárkóztatásának mikéntjére keres választ. Kijelenti, hogy a létminimum alatt élıkkel kapcsolatos 
probléma a gazdasági válság miatt a 2009-2010-es években várhatóan tovább mélyül. Mindemellett 
azonban bizonyos, hogy az önkormányzatoknak egyre kisebb anyagi mozgástere van a 
segítségnyújtásra. 
Megkérdezi a napirend elıadóit, hogy kívánják-e kiegészíteni az írásos elıterjesztést? 
 
Elıterjesztık nem kívánják az írásos elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Kérdés, észrevétel hiányában a testület tudomásul veszi a tájékoztatót. 
 

 
Napirend tárgya:         Elıadó 
 
4.) Beszámoló a Városi Sportközpont tevékenységérıl    Pásztor András  

           intézményvezetı  
  
Bratu László polgármester megkérdezi az elıadót kiegészíti-e az írásban benyújtott beszámolóját? 
 
Pásztor András intézményvezetınek nincs hozzáfőznivalója az elıterjesztéshez. 
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Bolobás Péter képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnökhelyettese elmondja, hogy bizottsága 
megtárgyalta az anyagot és azt jónak és lényegre törınek találta. Egyetlen megjegyzésük lenne az 
intézményvezetı úr felé, hogy a dohányozni tilos táblák nem díszek, az általuk megfogalmazott 
tilalmat szigorúan tartassa be az igazgató úr az egész intézmény területén. Különösen a délutáni 
órákban van ezzel gond. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kijelenti, hogy bizottsága 
hasonló álláspontra jutott: a beszámoló jó és a kért formátumban készült. Az elızı évi teljesítést, 
terveket és problémákat tartalmazza. Tekintettel arra, hogy a költségvetést a testület a februári ülésen 
fogadta el, így a bizottság véleménye szerint a létszámmal kapcsolatos kérdésekkel a beszámolónak 
nem kellett külön foglalkoznia. Sajnos, mint az anyagból is kitőnik az uszoda mőködtetése hosszú 
távon megkérdıjelezhetı. Nemcsak a kutak eliszaposodása miatt, hanem azért is, mert az öltözık és a 
vizesblokkok állapota nem felel meg a kor kívánalmainak, nem megfelelı színvonalú. Az bizonyos, 
hogy az intézmény a felújításokat nem képes saját forrásból megoldani, ezért kéri, hogy a hibák 
orvoslására a pályázati lehetıségek figyelemmel kísérése fokozottan történjen meg. 
A dohányzási tilalom megszegésének problémája szintén szóba került az ülésen. Kéri a bizottság az 
igazgató úr következetes eljárását. 
A beszámolót egyebekben elfogadásra javasolja. 
 
Bratu László polgármester felhívja az intézmény vezetıjének figyelmét arra, hogy a dolgozók jó 
példamutatásával eredményeket érhet el a dohányzás intézménybıl kitiltása terén. Emlékeztet 
mindenkit, hogy a tilalom megszegıjét az ÁNTSZ 100.000.- Ft-ig terjedı bírsággal sújthatja. 
Elmondja, hogy a közelmúltban megjelent pályázati kiírás keretében max. 10 millió forintig 
pályázható támogatás. A Mőszaki Iroda most dolgozza ki és az áprilisi testületi ülésre döntésre 
elıkészítik a vizes helyiségek felújítását célzó pályázat benyújtását. A pályázat beadási határideje 
május 4.  
 

 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:  36/2009. (III. 23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló a Városi Sportközpont tevékenységérıl  
 

Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a Városi Sportközpont 
tevékenységérıl szóló beszámolót és azt elfogadta. 

  
Felelıs: polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
 

Napirend tárgya:  
  
       
5.) Indítványok, bejelentések        
        
5.1 A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 15/2003. (VI.24.) Ör. sz. rendelet 

módosítása 
 
Bratu László polgármester kéri a szakbizottság véleményének ismertetését. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke ismerteti a módosítás 
indokait és kéri a tervezet elfogadását. 
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Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi rendeletet alkotja: 

 
7/2009. (III.24.) sz. rendelettervezet 

a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 15/2003. (VI.24.) sz . rendelet 
módosításáról 

 
1.§. 

 
Az Ör. 27.§-a helyébe a következı rendelkezés lép: 
 
27.§  Közgyógyellátásra való jogosultságot a jegyzı megállapítja annak a személynek is, akinek 
a) a családjában az egy fıre jutó nettó jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori 

legkisebb összegének 150 %-át, továbbá a havi rendszeres gyógyító ellátás költségének mértéke 
az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 25 %-át eléri, 

b)  egyedül élı esetén a  havi nettó jövedelem nem haladja meg az  öregségi nyugdíj mindenkori 
legkisebb összegének  200 %-át , továbbá a havi rendszeres gyógyító ellátás költségének mértéke 
az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 25 %-át eléri. 

 
2.§. 

 
Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba, egyidejőleg hatályát veszti a 8/2007.(II.13.)Kt. sz. r. 
15.§-a., és a 15/2003.(VI.24.)Kt.sz.r. 2.§. (3) bekezdés d) pontja. 

 
Kmf. 

 
      Bratu László sk.      dr. Halász Ferenc sk. 

   polgármester                  jegyzı 
 
 

5.2 A köztisztaságról és a hulladékkezelésrıl szóló 26/2004. (IX.21.) Ör. sz. rendelet 
módosítása 

 
A teremben helyet foglal Üveges Zsolt és Sándor Péter az Aba Hg. Kft. ügyvezetıje és munkatársa. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökhelyettesét, ismertesse a bizottság 
véleményét. 
 
Bolobás Péter képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnökhelyettese elmondja, hogy a jelenlegi 
közszolgáltatóval 2007.októberében kötött szerzıdést a képviselı-testület. A hatályos önkormányzati 
rendelet szerint nem a szolgáltató köteles a díjak beszedésére, hanem az önkormányzat. Elızı 
képviselı-testületi ülésen felmerült az az igény, hogy a számlázás terheit a szolgáltató vegye át. A 
megkeresés megtörtént, és a közszolgáltató ABA Hg. Kft. jelezte, hogy a számlázást ürítési díjemelés 
ellenében tudják átvállalni. Bár a bizottság nem örül az újabb díjemelésnek, a tiszta helyzet teremtése 
érdekében mégis elfogadásra javasolja a rendelet módosítását. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke kijelenti, hogy bizottsága hasonló 
megállapításra jutott. Az önkormányzat számlázásból adódó terhe meghaladja az egy millió forintot 
és a Pénzügyi Iroda leterheltsége is jelentısen csökkenne a feladat átadásával. 
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Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy 
bizottságának 3 tagja tartózkodott a szavazás során, míg ketten támogatták a díjemeléssel együtt járó 
feladatátadást.  
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke felhívja a figyelmet arra, 
hogy az önkormányzat által a szolgáltató felé kifizetett 25 millió forint összegő díjból 5 millió 
behajthatatlan, önkormányzati hiány marad. Emiatt még fontosabb a díjbeszedés mielıbbi átadása. 
Bizottsága nevében azonban arra kéri a szolgáltatót, hogy a tervezett emelés összegét gondolja át 
újra, hiszen az elmúlt év végén is áremelést hajtott végre, melyet a testület jóváhagyott. 
 
Bratu László polgármester köszönti Üveges Zsolt urat, az ABA Hg. Kft. ügyvezetıjét és kéri 
ismertesse a cég álláspontját.  
 
Üveges Zsolt az ABA Hg. Kft.  ügyvezetıje tájékoztatja a jelenlévıket, hogy 2007-ben a 
közbeszerzési eljárásban az ajánlatkérı önkormányzat adta meg a díjfizetés módját úgy, hogy az egy 
összegben kerül megfizetésre az önkormányzat által a szolgáltató felé és a díjat a lakosoktól az 
önkormányzat szedi össze. Nem a Kft. kényszerítette ezt ki. 
Elmondja, hogy a megkeresésre adott válaszában leírta pro- és kontra a díjbeszedés átvállalásának 
elınyeit és hátrányait is. Úgy véli, hogy mivel az önkormányzatnak is keletkezik éves szinten 5 
millió forint kintlévısége, ez a Kft. esetében is így lenne. Szerinte az önkormányzat nem vonulhat ki 
a feladatokból és nem hagyhatja magára  a szolgáltatót a problémával. Kompromisszumos megoldást 
kell találni, hiszen az nem várható el a szolgáltatótól, hogy a szociálisan rászorultak, illetve a nem 
fizetık miatti kiesést vállalja át. Ha ugyanis a kintlévıség a nyereség rovására megy az veszélyezteti 
a szolgáltatás minıségét, hosszú távú ellátását. Kéri további egyeztetések lefolytatását. 
 
Bratu László polgármester arra kérdez rá, hogy a tervezett 35 Ft-os emelés az egyszeri kiadások, a 
bér- és járulékterhek, valamint a postai költségek mellett fedezet nyújt-e a kintlévıségek bizonyos %-
ára is? 
 
Üveges Zsolt az ABA Hg. Kft. ügyvezetıje elmondja, hogy természetesen nem, hiszen 
tisztességtelen lenne a fizetıknél érvényesíteni a nem fizetık általi kintlévıségeket. A 35 Ft-os 
emelésben csak az egyszeri kiadások és a rendszeres bér- , járulék és postai költségek szerepelnek.  
 
Bratu László polgármester köszöni a tájékoztatást. Ennek ismeretében úgy véli, hogy további 
tárgyalások szükségesek. Javasolja, hogy a Városfejlesztési Bizottság folytasson további 
egyeztetéseket a szolgáltatóval és a testület az áprilisi ülésen foglalkozzon újra a kérdéssel, most 
vegye le napirendjérıl a döntést. 
 
Bratu Ferenc képviselı javasolja az egyeztetésekbe bevonni a Szociális Bizottságot, hiszen a 
kintlévıségek egy része a lakásfenntartási támogatásokból behajtható, elismert lakásfenntartási 
költség. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag úgy 
határozott, hogy további egyeztetések lefolytatása után az elıterjesztés az áprilisi ülésre kerüljön újra 
elıterjesztésre döntéshozatal céljából. 
 
A termet elhagyja Üveges Zsolt ügyvezetı és Sándor Péter.  
 
5.3 Életmentés Alapítvány B-A-Z Megye Alapító Okiratának módosítása 
 
Bratu László polgármester kéri a  két hónapja felállított Felügyelı Bizottság mőködési szabályainak 
elfogadását tartalmazó Alapító Okirat módosítás jóváhagyását. 
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Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  37/2009. (III.23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Életmentés Alapítvány B-A-Z Megye Alapító Okiratának módosítása 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az Életmentés Alapítvány B-A-Z. Megye 
Alapító Okiratának módosítására irányuló elıterjesztést megtárgyalta és úgy döntött, hogy azt a 
Felügyelı Bizottság mőködésére vonatkozó 7.3.4. ponttal kiegészíti.  
Felhatalmazza a testület a polgármestert, hogy az elfogadott módosítással átdolgozott, egységes 
szerkezetbe foglalt Alapító Okiratot aláírja.  
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı. jegyzıkönyv aláírása után 8 nap  

 
( Az Alapító Okirat a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 

5.4 Zempléni Szakképzés-szervezési Társulás tagdíjának elfogadása  
 
Bratu László polgármester kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke javasolja a tagdíj 
elfogadását és arra kéri a szakiskola igazgatóját, hogy tegyen meg mindent annak érdekében, hogy a 
korábbi felajánlók támogatása most is eljusson az intézményhez. Javasolja, hogy keresse meg a 
támogatókat és kérje, hogy a támogatási összegek utalásakor pontosan jelöljék meg az intézményt 
mint támogatni kívántat, hogy biztosan megkapja az iskola a felajánlásokat. 
 
Bratu László polgármester azon reményét fejezi ki, hogy a befizetett tagdíj többszörösen folyik majd 
be az iskolához. Elmondja továbbá, hogy a társult települések által fizetendı tagdíjak között az encsi 
az egyik legalacsonyabb, csupán Szikszó fizet ennél kevesebbet. 
 
Sohajda István képviselı, szakiskola igazgató elmondja, hogy a támogatók megkeresésére már sor 
került, de sajnos kevés támogatás várható. A cégek rossz helyzetben vannak. Amelyek elkötelezettek 
azok sem tudtak még pontos támogatási összeget mondani. 
 
Bratu László polgármester hangsúlyozza, hogy a társulás nélkül nincs támogatás és a tagdíj nélkül 
nincs társulás. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 

 
Szám:  38/2009. (III.23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Zempléni Szakképzés-szervezési Társulás tagdíjának elfogadása 
 

Encs város Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 
kötelezettséget vállal arra, hogy a Zempléni Szakképzés-szervezési Társulás Társulási 
Tanácsa által megszavazott mindenkori tagdíjat - 2009. évben 434.000 Ft-ot két 
részletben - költségvetése terhére biztosítja. 

 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2009. március 31., illetve folyamatos 
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5.5 Bölcsıde mőködési engedélyének módosítása 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy intézményvezetı asszony már az elmúlt ülésen is jelezte, 
hogy a bölcsıde esetében a második csoport mőködtetésének nincsenek meg a személyi feltételei, 
ezért kéri a mőködési engedély felfüggesztését. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke kéri a határozati 
javaslatot kiegészíteni azzal, hogy a megmaradó létszámot encsi igénylıkkel kell betölteni, egyéb 
igénylı felvételére csak akkor kerülhet sor, ha ez a maximális létszám kitöltéséhez szükséges. 
 
Bratu László polgármester arra kéri az intézmény vezetıjét és a szakbizottságot gondolja át, kell-e 
módosítani a mőködési engedélyt. Nem maradhat meg attól, hogy nem mőködtetjük a második 
csoportot? Ha két éven belül újra szükséges lesz rá, akkor újra módosítani kell és mőködési engedélyt 
igényelni? Nem lehetne ezt elkerülni? 
 
Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetı elmondja, hogy a bölcsıdék mőködését a gyámügyi 
törvény szabályozza, mely kimondja, hogy ilyen esetben létszámmódosítást kell végrehajtani. Mivel 
jelenleg az intézményben csak két szakgondozó és két kisegítı van, így a két csoport mőködtetése 
lehetetlen. Azonban most sem törvényes a mőködés, mert a két csoport összevonásával 20 gyerek 
van egy csoportban, mely meghaladja a megengedett maximális létszámot. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke nem érti, hogy miért nem 
várja meg az intézmény a beiratkozást, a szülıi igényeket. Nem áll rendelkezésére a bér, hogy 
felvegyen rendes dolgozót a volt közhasznú állomány helyett? 
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy a költségvetés és a mőködési engedély módosítása is az 
események után megy, hiszen már most is csak egy csoporttal mőködik a bölcsıde. 
Azt szeretné megtudni az intézményvezetıtıl, hogy látható-e már, hogy mennyi gyerek lesz 2009. 
szeptemberében? 
 
Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetı elmondja, hogy a jelenlegi 20 gyermekbıl most 7 gyermek 
nem encsi lakos és várhatóan 7 gyermek marad a következı évben is a bölcsıdében. Sajnos a májusi 
beiratkozás nem ad majd tiszta képet a várható létszámról, hiszen a szülık sokszor egyik napról a 
másikra kénytelenek visszamenni a munkahelyükre, ha meg akarják tartani. Így sok az év közbeni 
változás.  
 
Bratu László polgármester úgy véli, hogy bár az elıírásokat szigorúan be kell tartani, ha lesz igény 
akkor annak kielégítésétıl a város nem zárkózik el. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke emlékezteti a 
jelenlévıket, hogy a második bölcsıdei csoport szakdolgozói és kisegítıi létszáma közhasznú-
közcélú foglalkoztatás keretében volt megoldva. Felhívja a figyelmet arra is, hogy a csoport a 
jelenlegi sarokszámok mellett nem lenne mőködtethetı, ha nem az óvodához lenne kapcsolva. Ha a 
képviselı-testület kiegészíti az intézmény keretét akkor intézményvezetı asszony nem fog elzárkózni 
a feladat ellátásától. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy sajnos a 2009. évi költségvetés további engedményekre 
nem ad lehetıséget. Nincs nyitott, szabad költségvetési sor, amelybıl az utóbb jelentkezı feladatok 
finanszírozhatóak lennének. Kijelenti, hogy a feladatok ellátása során a törvényi feltételeknek meg 
kell felelni és ha szükséges utóbb újra kell tárgyalni a kérdéseket. 
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Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke az iránt érdeklıdik, hogy az 
oktatási törvény szerinti szabály, mely szerint tanév közben nem lehet csoportot megszüntetni a 
bölcsıdékre nem vonatkozik? 
 
Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetı elmondja, hogy a bölcsıdei ellátás nem tartozik az oktatási 
törvény hatálya alá, az nem kötelezı szociális ellátás. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 9 igen szavazat és 2 
nem szavazat mellett az alábbi döntést hozza: 
 
 Szám:   39/2009.(III.23.) Kt. sz. határozat 

Tárgy:  A  bölcsıde  mőködési engedélyének módosítása  
 

Encs város Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és úgy 
határozott, hogy a személyi feltételek biztosítása hiányában, a jogszabályi feltételek 
nem teljesülése miatt, a bölcsıdei férıhelyek számát lecsökkenti azzal, hogy a 
megmaradó létszámot elsısorban encsi lakóhelyő igénylıkkel kell betölteni. Egyéb 
igénylı felvételére csak akkor kerülhet sor, ha ez a maximális létszám kitöltéséhez 
szükséges. 
Az Óvoda, Egységes Pedagógiai Szakmai és Szakszolgálat, Bölcsıde Alapító 
Okirata mellékletét képezı mőködési paraméterek módosítását jóváhagyja. 
 
Felhívja az intézményvezetıt, hogy a mőködési engedély módosítással és a 
bölcsıdei férıhely csökkentéssel kapcsolatos szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 

Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2009. április 1., illetve folyamatos 

 
 
5.6 Alpolgármesterek és TRÖK tagok díjazásának módosítása 
 
Bratu László polgármester kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke támogatja a korábban 
megszavazott képviselıi tiszteletdíjak csökkentéséhez igazodó csökkenések végrehajtását az 
alpolgármesterek és a TRÖK esetében is azzal, hogy az alpolgármesterek tiszteletdíja az adható 
minimális szint alá nem csökkenhet. 
 
Bratu László polgármester szavazásra bocsátja az elıterjesztést. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozza: 
 
 

Szám:     40/2009.( III.23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  dr. Vidákovics Béla és Szeles András alpolgármesterek 

tiszteletdíjának megállapítása 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az 1994. évi LXIV. 
törvény 4.§ (2) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva dr. Vidákovics 
Béla és Szeles András alpolgármesterek tiszteletdíját 2009. április 01-i 
hatállyal 173.900.-Ft.-ban, azaz Százhetvenháromezer-kilencszáz forintban 
állapítja meg. 
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Felelıs:  polgármester 
Határid ı: azonnal 
 
 

Szám:  41/2009. (III.23.) KT. sz. határozat 
Tárgy:   Településrészi Önkormányzat tagjai megbízási díjának 

megállapítása 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a Településrészi 
Önkormányzat tagjainak megbízási díját 2009. március 01-i hatállyal az 
alábbiak szerint állapítja meg: 

- elnök: 11.800.- 
- nem képviselı tag: 9.900.- 
- képviselı tag: 9.900.- 

 
Felelıs:  polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
5.7 Városi Mővelıdési Központ és Könyvtár létszámleépítése 
 
Bratu László polgármester kéri a pályázat benyújtásához szükséges képviselı-testületi határozatok 
meghozatalát. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke azt szeretné megtudni az 
intézmény vezetıjétıl, hogy amennyiben a fıiskolai végzettségő könyvtáros státusza megszüntetésre 
kerül, akkor is el tudja-e majd látni az intézmény a feladatát a törvényi elıírásoknak megfelelıen? 
 
Kércsi Tibor  intézményvezetı elmondja, hogy az intézmény alkalmazásában áll egy másik fıiskolai 
végzettségő könyvtáros is, így biztosítottak a törvényi feltételek. 
 
Bratu László polgármester szavazásra bocsátja az elıterjesztést azzal, hogy az intézmény 
elıremenve megoldotta az ellátás jövıbeni biztosítását. 

 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozza: 

 
Szám:  42/2009. ( III. 23. ) Kt. sz. határozat 
Tárgy:   A Városi Mővelıdési Központ és Könyvtár létszámleépítése 

 
A Képviselı-testület megtárgyalta a Városi Mővelıdési Központ és Könyvtár 
létszámleépítésére vonatkozó javaslatát. 
Az alábbi leépítést tartja indokoltnak: 1 fı könyvtáros. 

 
Felelõs : jegyzı 
Határidõ : 2009. április 30. ill. 2009. szeptember 1. 

 
 

     Szám:          43/2009. ( III. 23. ) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A létszám racionalizálási döntés folytán az intézményi és 

összesített önkormányzati létszám alakulása 
 



 11 

Encs Város Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és a racionalizálás kapcsán az 
alábbi létszámadatokat állapítja meg:  
(1) Városi Mővelıdési Központ és Könyvtár : 

engedélyezett létszám: 14fı,  
 létszámcsökkentési döntéssel érintettek száma: 1 fı könyvtáros, 
 létszámcsökkentést követıen kialakult létszámadat: 13 fı. 

− Létszámcsökkentés elıtti intézményi szintő összesített létszám: 14 fı 
− Létszámcsökkentés utáni intézményi szintő létszám: 13 fı. 
− Összesített létszám létszámcsökkentés elıtt: 437 fı 
− Összesített létszám létszámcsökkentés után: 436 fı. 
− Létszámcsökkenés összesen: 1 fı.   
 
   Felelõs:    jegyzı, intézményvezetık  

Határidõ:    2009. április 01., illetve pályázati kiírás szerint 
 
 
Szám:       44/2009. (III. 23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Nyilatkozat a létszám-csökkentési pályázathoz 

  
 Encs város Képviselı-testülete kinyilatkozza, hogy a 42/2009.(III.23.) Kt. sz., 

illetve  43/2009. (III.23.) Kt. sz. határozata alapján létszámcsökkentéssel érintett 
álláshelyen foglalkoztatott dolgozó - munkaviszonyban töltött ideje 
folyamatosságának megszakítása nélküli - foglalkoztatására az önkormányzat 
költségvetési szerveinél meglévı üres álláshelyeken, illetıleg az elıre láthatólag 
megüresedı álláshelyeken vagy a tervezett új álláshelyeken nincs lehetıség. 
 
Felelıs:  polgármester 
Határid ı:  azonnal 

 
5.8 Pályázat az Önkormányzatok érdekeltségnövelı, közmővelıdési intézmény, közösségi 

színtér technikai, mőszaki eszközállományának, berendezési tárgyainak gyarapítására 
 
Bratu László polgármester ismerteti az elıterjesztést és kéri a képviselı-testület támogatását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:  45/2009. (III. 23. ) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Pályázat az Önkormányzatok érdekeltségnövelı, közmővelıdési 

intézmény, közösségi színtér technikai, mőszaki 
eszközállományának, berendezési tárgyainak gyarapítására 

 
Encs Város Önkormányzata hivatkozva a 15/1998. (III.31.) MKM rendeletre pályázatot nyújt 
be " Az Önkormányzatok érdekeltségnövelı, közmővelıdési intézmény, közösségi színtér 
technikai, mőszaki eszközállományának, berendezési tárgyainak gyarapítására" elnyerésére.  
 
Önerıként 800.000.- Ft-ot vállal, mely összeget az intézménye részére eszközfejlesztésre 
elkülönítetten biztosít.  
 

Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2009. március 20. és december 31.  
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A teremben helyet foglal Szeles András alpolgármester és Dobozi Gábor képviselı. 
 
5.9 Oktatási Intézmények racionalizációjához kapcsolódó döntések meghozatala 
 
Bratu László polgármester kéri a képviselı-testület tagjait, hogy az elıterjesztés 8. illetve 14. 
oldalán tévesen szereplı 2009. június 30-ai dátumot értelemszerően 2010. június 30-ra módosítsák. 
Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a személyi kérdésekben érintettek a nyilvános ülésen való 
tárgyaláshoz hozzájárultak. 
Elmondja, hogy a képviselı-testület régóta foglalkozik a racionalizáció kérdésével. Ennek oka 
egyrészt az encsi gyermeklétszám nagymértékő csökkenése, másrészt egyéb tényezık is pl. a 
normatív támogatás egyre kiszámíthatatlanabb és csökkenı volta, melynek következtében olyan 
nagymértékő önkormányzati támogatás szükséges az oktatási intézmények mőködtetéséhez, amely 
már a város költségvetési egyensúlyát veszélyezteti. 
A képviselı-testület decemberi ülésén egy három fıs szakemberekbıl álló csoportot bízott meg a 
feladat elvégzésével. A szakértıi anyag alapján a költségvetés elıkészítése során, majd a februári 
ülésén történı tárgyaláskor  a testület kimondta, hogy a jelenlegi formában az intézményrendszert 
nem tudja tovább mőködtetni. Ésszerősítések váltak szükségessé.  
Az oktatási intézmények kapcsán tovább bonyolította a problémát az is, hogy a felújításra szoruló 
épületek rekonstrukciójához az esélyegyenlıség hiánya miatt kapott túl alacsony pontszám alapján 
nem kaphatott a város támogatást a benyújtott pályázatokon. Ennek kiküszöbölése is ésszerősítést 
követel. 
A szülıknek meg kell érteni, hogy nem csak Encs város van ilyen helyzetben, hiszen hetente olvasni 
ilyen híreket, mind a megyei önkormányzat, mind a megye azon kisvárosai vonatkozásában, ahol 
még nem kerültek meglépésre ezek az átszervezések. 
Kéri, hogy mindenki annak függvényében hozzon döntést, hogy ez az átszervezés minimális 
veszteséggel vihetı keresztül, minden emberi tényezıt figyelembe véve. Az eredmények pedig nem 
az elkövetkezı tanévben fognak jelentkezni, hanem hosszú távon, tartós kifutás után. 
Az elkövetkezı idıszakban nyugállományba vonulók álláshelyének betöltése átgondolás tárgyát kell 
képezze, de most nem kerül sor létszámleépítésre, hacsak nem kéri valaki a jogviszonya 
megszüntetését, mert nyugállományba kíván vonulni. 
A 2009-2010-es tanévben a csökkenı gyermeklétszám miatt már egy osztállyal kevesebb indulna és 
ezzel egyidejőleg a szakma a felvételi szabályzat módosítására is javaslatot készített elı. 
Kéri a bizottságok véleményének ismertetését. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja nehéz ebben a 
kérdésben elsıként megszólalni, de úgy véli, hogy a szakbizottság elnökeként ez a kötelessége. 
Februári rendkívüli ülésén döntött a képviselı-testület, hogy az oktatásban végrehajtható 
racionalizáció lesz az elsı, melyet meg kíván vizsgálni, bár a kormányzati oktatáspolitika miatt a 
közoktatás már így is jelentısen karcsúsodott. 
A szakma elıkészítette a képviselı-testületi döntések meghozatalát, ismertette a lehetıségeket. Az 
átszervezés eszerint történhet jogutódlással és jogutód nélkül.  
A bizottság a sok negatív következmény miatt a jogutód nélküli megszőnést elutasítja. 
A jogutóddal történı megszőnés két módon lehetséges: egyrészt összeolvadással, mely új OM 
azonosító, KIR adatfelvitel, új adószám, új törzsnyilvántartás stb. megkérésével jár, azaz jelentıs 
anyagi és munkaerı-ráfordítás szükséges a végrehajtásához, másrészt beolvadással, mely esetben az 
egyik intézmény beintegrálódik a másikba, aki a jogutódja lesz. 
A bizottság ez utóbbi mellett tör lándzsát azzal, hogy a két intézmény a beolvadás során egyenlı fél. 
Emellett javasolja a bizottság, hogy a beolvadással létrejött intézmény kapjon új nevet, hiszen a két 
tannyelvő oktatás átvétele miatt azt úgyis módosítani szükséges. A javaslat az, hogy az új, egységes  
tantestület javaslattételéig az intézmény neve legyen Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános 
Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény. 
A bizottság kéri továbbá, hogy az átszervezés kapcsán a pedagógusokat ne érje hátrány, a csökkenı 
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gyermeklétszám ellenére tartsa meg az intézmény a pedagógusait. 
Elismeri, hogy az indítható elsı osztályok száma gyermeklétszám függı és az összevonástól 
független kérdés. Azzal is egyetért a bizottság, hogy a nem társult önkormányzatok diákjait fogadni 
csak középutat választva lehet, azaz amíg a finanszírozásban jó, addig jöhetnek a nem társult 
gyermekek is, egyébként nem. Ezért került a beiratkozás két egymást követı hétre: elsı héten az 
encsi gyerekek és a társult önkormányzatok diákjai, második héten a még üres helyek erejéig a nem 
társult települések gyermekei iratkozhatnak be. 
A testület elıtt álló döntéssorozat nagyon fontos. A problémákat az elızı képviselı-testületek 
görgették maguk elıtt. 
Az átszervezés kapcsán a bizottság elvárja, hogy azok a pedagógusok, akik több mint két évtizede 
viselték tisztségeiket az intézményükben most korrekt módon vonulhassanak vissza, vagy kerüljenek 
továbbfoglalkoztatásra. Felkéri a polgármester urat, folytassa le az ezzel kapcsolatosan szükséges 
egyeztetéseket. 
 
Bolobás Péter képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnökhelyettese elmondja, hogy bizottsága az 
egyesítés módjaként 2 igen szavazattal és egy nem szavazattal a beolvadás mellett döntött, majd a 
további döntéseket – a Petıfi iskola megszüntetı okirata, a Kazinczy iskola Alapító Okiratának 
módosítása, a magasabb vezetıi megbízások visszavonása - már egyhangúlag támogatta. A bizottság 
egyetért Timár László vezetıi megbízásával is azzal, hogy javasolja egy Felügyelı Bizottság 
felállítását a megbízott igazgató munkájának ellenırzésére, hiszen az elmúlt év során az intézmények 
gazdálkodásában nagyobb hiányt halmozott fel a Kazinczy iskola, mint a Petıfi. A bizottság 
tagjainak javasolja: Karsai Attila urat a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnökét, Szeles András 
alpolgármester urat, az oktatásért felelıs alpolgármester, Kléri Bertalan urat a Humánpolitikai és 
Ügyrendi Bizottság tagját és Urbánné Kléri Szilvia asszonyt a Polgármesteri Hivatal Humánpolitikai 
szakreferensét. 
 
Takács László képviselı, iskolaigazgató kijelenti, tudja, hogy a bizottságok és a képviselık 
határozott véleménnyel jöttek az ülésre. Elmondja továbbá, hogy İ az összevonás felvetıdésétıl 
mindvégig egy álláspontot képviselt, melyet most szeretne megismételni. 
Az átszervezés támogatói a város gazdasági helyzetének megerısödését szeretnék elérni a 
racionalizáció által. Ez számára nem elfogadható. Ha ez a cél, akkor más intézmények miért 
mőködhetnek tovább változtatás nélkül? Kijelenti, hogy nem bízik a jelzett megtakarítások 
elérésében. Véleménye szerint az OM azonosító nem jelent akadályt az összevonást illetıen. 
Az elmúlt években a Petıfi iskola sokat tett a megtakarítások érdekében. Véleménye szerint ha ezt 
mindenki megtette volna, akkor most nem kellene ezt a napirendet tárgyalni.  
Felhívja a figyelmet, hogy az oktatási intézmények mőködéséhez mindenhol önkormányzati 
támogatás szükséges. Például: Abaújszántó 60 millió Ft, Baktakék  170 gyermekre 37 millió Ft,  
Méra 182 gyermekre 18,5 millió Ft, Gönc 300 gyermekre 63 millió forint, Halmaj 247 gyermekre 
23,7 millió forint támogatást tesz hozzá. Encsen az átszervezést ettıl kevesebb összegért is 
megteszik, pedig a tanulói létszám a Petıfi iskolában 504 fı, a Kazinczy iskolában pedig meghaladja 
a 800 fıt. 
Emellett kijelenti, hogy a február 9-i üléssel kapcsolatos törvényességi aggályait továbbra is 
fenntartja. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy bár 
nem szociális bizottsági hatáskör ez ügyben javaslatot tenni, mégis éles megnyilvánulások voltak az 
ülésen, melyeket nem kíván ecsetelni. Összegezve kijelenthetı, hogy a bizottság érzelmi oldalról 
közelítette meg a kérdést, próbálta kezelni a nehéz döntést és végül abban maradtak, hogy mindenki 
saját lelkiismerete szerint szavazzon. 
Fontosnak tartja azonban kiemelni, hogyha nincs is pénze az önkormányzatnak, akkor is nagyon 
fontos egymás megbecsülése, tisztelete. A bizottság etikátlannak érezte azt, hogy a vezetıi megbízás 
lehetısége csak az egyik iskolaigazgatónak került felajánlásra. Bár polgármester úr megindokolta 
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elıterjesztését a bizottság ülésén mégis kéri, hogy tekintettel arra, hogy mindkét intézmény elég nagy 
hátrányt halmozott fel az elmúlt év végére, adja meg testület mindkettınek a lehetıséget. Mert 
amennyiben az intézményvezetık hibáztak úgy egyformán hibáztak és mindkettı alkalmatlan, ha 
pedig nem az ı hibájuk, akkor a képviselı-testület erıltetett rájuk egy végrehajthatatlan 
költségvetést.  
Kijelenti, hogy a szavazás során tartózkodni kíván. 
Fenntartja azon álláspontját, mely szerint nincs meggyızıdve arról, hogy a 2009. évi költségvetés 
nem tartalmaz-e hasonló buktatókat, mint a 2008-as. 
Mint polgármester úr mondta, a két iskola összevonása csak a racionalizáció elsı lépése, melyet 
további megszorítások követnek. Nagyon örülne a humánus megoldásoknak, de nem bízik benne, 
hogy ez így is lesz.  
Hangsúlyozza, hogy ha neki mint képviselınek nem volt lehetısége a városban munkahelyet 
teremteni, akkor etikátlannak tarja, hogy segédkezzen abban, hogy mások elveszítsék azt. 
 
Bratu László polgármester megköszöni a hozzászólásokat, de nem érti, hogy miért tér újra és újra 
vissza képviselı asszony ahhoz, hogy nem tudja nevét adni elbocsátásokhoz, hiszen a képviselı-
testületnek nincs szándékában létszámot leépíteni. 
 
Szeles András alpolgármester elıször arra a feltételezésre szeretne reagálni, hogy a képviselı-
testület is hibás a 2008. évi teljesítések alakulásáért. Elutasítja azt, hogy a testület az intézményekre 
erıltette a költségvetést, hiszen az intézményvezetık tagjai a képviselı-testületnek és megszavazták a 
költségvetést, nem emeltek ellene kifogást. Inkorrektnek tartja a képviselı-testületet hibáztatni a 
rossz teljesítésért, hiszen az intézményvezetık felelıssége az elfogadott költségvetés végrehajtása. 
Arra is szeretne választ adni, hogy miért csak az egyik igazgató úr kapta meg a lehetıséget a vezetıi 
megbízás elnyerésére. Ennek az az oka, hogy Takács igazgató úr eleve, elsı perctıl ellenzi az 
átszervezést, így nem bízható rá annak végrehajtása. 
A gazdálkodási hiányok kérdése kapcsán felhívja a figyelmet arra, hogy ez nem tavaly fordult elı 
elıször, hanem a Petıfi iskolánál már korábban is. Ráadásul ez nem is tisztán gazdálkodási kérdés. 
Az is felvetıdik, hogy szakmailag megalapozott munka folytatható-e ilyen helyzetben? Kijelenti, 
hogy ebben személy szerint nem biztos. 
Emlékezteti a jelenlévıket, hogy többszöri felvonás után jutott a testület a végkifejlet elé, de az 
átalakítást ellenzık oldaláról egyszer sem jött senki azzal, hogyan lehetne másként megoldani a 
problémát. Ha lett volna ilyen ötlet, akkor most lenne választási lehetıség. Az ellenzés önmagában 
kevés. 
Népszerő kijelentésnek tarja azt hangoztatni, hogy ha nem hoztam létre új munkahelyet, akkor nem is 
szüntetek meg, de a város mőködıképességének megırzése a cél még akkor is, ha fájdalmas 
lépéseket kell ezért megtenni. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke arra kíván reagálni, hogy 
Takács igazgató úr ismertette, hogy más önkormányzatok mennyi támogatást tesznek hozzá iskoláik 
mőködtetéséhez. Hangsúlyozni szeretné, hogy ez az összeg Encs esetében az elmúlt évben 
meghaladta a 100 millió forintot. Emellett az átszervezés nem jelenti azt, hogy a jövıben az 
önkormányzat nem támogatná az oktatást, csak remélhetıleg csökkenı összegben kell majd 
helytállnia. 
 
Timár László képviselı, iskolaigazgató a 2008. évi költségvetés kapcsán emlékezteti a képviselıket, 
hogy intézménye esetében elıbb 10 millió forint, majd a költségvetés elfogadásakor újabb 3 millió 
forint elvonására került sor a két intézmény között vont párhuzam alapján, pedig már akkor is 
hangsúlyozta, hogy nem a Kazinczy iskola költségvetése túl magas, hanem a Petıfi iskoláé van 
alultervezve. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke felhívja a figyelmet, hogy a 
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362 millió forintos alapkoncepció 391 millió forintra ment fel az év végén, illetve a 205 millió 
forintos alap  mellett 236 millió forint lett a teljesítés. 
Ebbıl látható, hogy az is sántít amit elnök asszony mondott és az is, amit az intézményvezetı úr. 
 
dr. Basista Erika képviselı kijelenti, hogy a téma fennforgása óta tudja, érzi mindenki, hogy 
történelmet ír, illetve készül írni. A képviselık a nevüket adják a döntéshez és utóbb szeretnének jól 
aludni abban a tudatban, hogy megalapozott döntést hoztak. 
Hangsúlyozza, hogy két olyan ember került most mérlegre, akik munkatársai a testületben, rendkívüli 
kvalitásokkal rendelkeznek és a város gyermekeinek mutatják az utat. 
Elismeri, hogy vannak dolgok, amelyeket meg kell lépni, nincs mit tenni, de arra kell törekedni ennek 
során, hogy senki lelke ne sérüljön. 
Az elmúlt év végi záráskor jelentkezı költségvetési hiány oka egyik intézmény esetében sem a 
felelıtlenség, a herdálás volt. Az intézményvezetık a beosztottaikért, a gyermekekért, az ı javukra 
tették a dolgukat. A hiány oka nem vétség, mindketten korrektül jártak el. 
Elmondja, hogy számára a döntés nagyon nehéz, mert mint gyermekei tanítója felé érzelmileg 
kötıdik Takács igazgató úr felé, másrészt elismeri Tímár igazgató úr kvalitását is.  
Az elıterjesztı joga és felelıssége, dönteni arról, mit terjeszt a testület elé. A képviselı dönt az 
elıterjesztés alapján. Mivel a vezetıi megbízás elıterjesztésében egy név szerepel, így képviselıként 
abban gondolkodott. A másik fél felé pedig a megbecsülés kifejezését kéri és annak tisztázását, 
hogyan fog a testület a másik igazgató úrról gondoskodni. Ez elengedhetetlenül szükséges a 
megnyugtató döntéshez. 
Úgy véli, hogy Takács igazgató úr tapasztalatait, értékeit nem szabad veszni hagyni. A két 
igazgatónak a jövıben is együtt kellene munkálkodnia. Ötvözni kellene a két tudást.  
Arra kéri Timár igazgató urat, hogy azon munkálkodjon, hogy a Takács igazgató úr által kimunkált 
értékek átöröklıdjenek az egységes intézménybe, ezzel is a gyermekek érdekeit szolgálva. 
Kéri továbbá, hogy az igazgató munkáját felügyelı bizottságban a szociális bizottság is képviseletet 
kapjon a közös bölcselet jegyében. 
Mint petıfis szülı és tisztelıje a Kazinczy iskola pedagógusainak arra kér valamennyi érintettet, 
hogy az átszervezés sikerének drukkerei legyenek és mindenki rakja bele a legjobb tudását az új 
intézménybe. 
 
Bratu László polgármester köszöni a hozzászólást. Úgy véli, hogy a lépések, melyeket most tesz a 
testület biztosan és céltudatosan elıre viszik a város jövıjét. Reméli, hogy a kérések teljesülnek és 
ennek érdekében a képviselı-testület az egész átalakulást figyelemmel kíséri, hogy az 
intézményvezetık, kollégák tisztelete és a maximális segítségnyújtás mindvégig megvalósuljon. 
 
Bolobás Péter képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnökhelyettese hangsúlyozza, hogy bizottsága 
a felügyelı bizottságba oktatáshoz értı szakembereket javasolt beválasztani, de nem zárkózik el a 
bıvítéstıl. 
 
dr. Basista Erika képviselı elmondja, hogy nem a saját személye bölcseletére gondolt, sokkal 
inkább Molnárné Juhász Éva elnök asszony tapasztalataira. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke Szeles 
alpolgármester úr elé intézve szavait elmondja, hogy most is úgy látja, hogy az alapfeladatok 
rovására történik a vállalt feladatok ellátása és ez okozta az oktatás vesztét. 
A továbbiakban megköszöni dr. Basista Erika képviselı javaslatát, de a felügyelı bizottságnak nem 
kíván tagja lenni, sıt annak felállítását nem is támogatja. Vagy megbízik a testület az általa választott 
intézményvezetıben, vagy nem! 
 
Nagyné Koscsó Erika a Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola és 
Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény szülıi munkaközösségének vezetıje sajnálattal hallotta az 
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összevonás híreit, melyet az önkormányzat a gazdasági teherrel indokol. A szülık azonban nemcsak 
erre vannak figyelemmel, hiszen jól megszokott rend stb. van mindkét iskolában és senki sem tudja, 
milyen lesz majd az együttmőködés. Milyen formában lesz az oktatási struktúra felállítva? Lesznek-e 
megszőnı álláshelyek? Lesznek-e az iskolaépületek között ingázó pedagógusok? 
A két iskola 20 éve folytatja külön életét, mely során mindvégig rivalizáltak egymással. Ezt nehéz 
lesz megszüntetni. Kéri a képviselı-testülettıl, hogy a döntését vizsgálja felül, mint SZMK vezetı, 
mint polgár és mint anya. 
 
Bratu László polgármester kéri jegyzı urat, referáljon Takács igazgató úr felé arra vonatkozóan, 
hogy a február 9-i ülés törvényes volt-e vagy sem. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı tájékoztatja a jelenlévıket, hogy az ülés az önkormányzati törvénynek és a 
hatályos SZMSZ-nek megfelelıen zajlott. Igazgató úr törvénysértést vélelmezı jelzésére írásban 
válaszolt, melyet amennyiben további kérdés nincs nem kíván részleteiben ismertetni. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 10 igen szavazat, 1 
nem szavazat és  2 tartózkodás mellett az alábbi döntéseket hozza: 
 

Szám:   46/2009.(III.23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:   Oktatási intézmények egyesítési módjának meghatározása 

 
Encs város Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és úgy 
határozott, hogy a február 09-i rendkívüli ülésen hozott döntését fenntartva az 
önkormányzati fenntartásban lévı általános iskolák egyesítését a Petıfi iskola Kazinczy 
iskolába történı beolvadása útján kívánja megvalósítani. 

 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
 

Szám:   47/2009.(III.23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  A Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános 

Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény megszüntetése 
 
1. Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete  megtárgyalta a Petıfi Sándor Magyar-Angol 

Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény 
megszüntetésére vonatkozó javaslatot, melyben foglaltakkal egyetértve a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv. 10.§ (1) g.) pontjában biztosított hatáskörében 
eljárva, az államháztartásról szóló 1992. évi XXXII. tv. 90.§ (1) bekezdés c.) pontjában 
foglaltakra tekintettel a jogelıdje által alapított  

 
Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény megnevezéső önállóan gazdálkodó költségvetési szervét a 
166/2008. (XI.24.) Kt. sz. határozattal jóváhagyott Alapító Okirat egyidejő hatályon kívül 
helyezésével 

 
2009. június 30. napjával megszünteti 

 
 azzal, hogy a költségvetési szerv alapfeladatainak jövıbeni ellátására sor kerül. 
 

A megszőnı intézmény kötelezettséget 2009. június 30. napjáig, a 2008/09-es 
tanévre terjedı idıtartamra vállalhat teljes jogkörben és a költségvetése által 
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meghatározott idıarányos mértékben. 
 

2. A képviselı-testület az intézmény megszüntetı okiratát az alábbiak szerint hagyja 
jóvá: 
 

Megszüntetı Okirat 
 

a Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény megszüntetésérıl 

 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete a 47/2009. (III.23.) Kt. sz. határozatával az 
államháztartásról szóló  1992. évi XXXII. törvény 88.(1) bekezdésében biztosított 
hatáskörében eljárva az Áht. 88.§ (3) bekezdése és az Államháztartás mőködési rendjérıl 
szóló 217/1998. (XII.30.) Korm. rendelet 11.§ (3) bekezdésében foglaltaknak megfelelıen a 
Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény, mint önkormányzati költségvetési szerv megszüntetı okiratát 
2009. június 30. napi hatállyal jogutódlással az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
1. A költségvetési szerv neve: Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános 

Iskola és  Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény 
OM azonosítója: 028867 
Törzskönyvi azonosítója: 439369 
Székhelye: 3860 Encs, Petıfi út 18.  

2. Az intézmény felügyeleti szerve: Encs város Önkormányzat képviselı-testülete 
3. Az intézményt megszüntetı szerv neve: Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete 
4. Az intézmény megszüntetése az Áht. 90.§ (1) bekezdés c.) pontja alapján történik: az 

intézmény alaptevékenysége más szervezeti rendszerben hatékonyabban teljesíthetı. 
5. Az alaptevékenység jıvıbeni ellátása: jogutód költségvetési szerv által 
6. A jogutód költségvetési szerv neve, székhelye: 

Általános, Angol Két Tanítási Nyelvő Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 
Intézmény 
3860 Encs, Táncsics út 4. 

7. A megszüntetett költségvetési szerv vagyona feletti rendelkezési jog: A jogutód 
költségvetési szerv rendelkezési jogosultsága kiterjed a teljes vagyonra, beleértve a 
követeléseket és kötelezettségeket. 

8. A megszüntetett intézményben foglalkoztatottak jogviszonya: A megszőnı költségvetési 
szerv által foglalkoztatottak alkalmazotti jogviszonya megmarad, a továbbfoglalkoztatást 
a jogutód költségvetési szerv biztosítja.  

9. A megszőnı költségvetési szerv elismert, illetve nem vitatott tartozásainak rendezésére az 
alapító szerv jogutódja vállal kötelezettséget. 

 
A képviselı-testület utasítja a polgármester, hogy az intézmény, mint önkormányzati 
költségvetési szerv megszüntetı okiratait az Áht. 88/A.§ (4) bekezdése alapján 8 napon belül a 
Magyar Államkincstár Észak-magyarországi Regionális Igazgatósága részére küldje meg és 
kérje a 2009. június 30. napi hatállyal történı törzskönyvi nyilvántartásból való törlést.  

 
 Felelıs: polgármester 
 Határid ı: 2009. április 1. 
 

Szám:   48/2009.(III.23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  A Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 

Intézmény Alapító Okiratának módosítása 
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Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a Kazinczy Ferenc 
Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény beterjesztett alapító okiratának 
módosítását  és azt az alábbiak szerint fogadja el: 

 
Általános, Angol Két Tanítási Nyelvő Iskola  

és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény 
Alapító okirata  

 
Az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. tv. 88. §. (1) bekezdésében, a helyi önkormányzatok 
társulásairól és együttmőködésérıl szóló 1997. évi CXXXV. Tv. 8.§ (1), (2) bekezdése értelmében, 
továbbá a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. tv. 37. § (5) bekezdésében foglaltak alapján Encs 
Város Önkormányzata a …/2009. (III. 23.) Kt. számú határozatával az Általános, Angol Két 
Tanítási Nyelvő  Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény részére az alábbi alapító 
okiratot adja ki.  
 
1. Az intézmény neve: Általános, Angol Két Tanítási Nyelvő Iskola és Alapfokú 

Mővészetoktatási Intézmény 
OM azonosítója: 028871 

2. Székhelye:  3860 Encs  
   Táncsics u. 4.  
   Tel/Fax: 46/587-322   
-Intézményegysége:   3860 Encs, Bem J. út 2.  Tel: 46/587-364 
   3860 Encs, Kossuth út 14. Tel: 06/70/7729739 
   3860 Encs, Petıfi út 18.  Tel: 46/587-366 
-Tagintézmény: Általános, Angol Két Tanítási Nyelvő Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 

Intézmény Csobádi Tagiskolája 
   3848  Csobád, Kossuth L. u. 1. Tel: 46/456-219 

Általános, Angol Két Tanítási Nyelvő Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 
Intézmény Fügödi Tagiskolája  
3860 Fügöd, Fı út 69.  Tel: 46/385-955 

 
3. Az intézmény alapítója: Encs Város Önkormányzata 
4. Az alapítás kelte: 1987. 
5. Az intézmény fenntartója: Gesztor: Encs Város Önkormányzata 

  3860 Encs, Petıfi út 75.  Tel: 46/385-511 Fax: 46/385-943   
    onkormanyzat@encs.hu  KSH számjele: 0533048 
    Abaújkér Község Önkormányzata 3882 Abaújkér, Rákóczi u 26. 
    Csobád Község Önkormányzata    3848 Csobád, Petıfi út 35 
    Gibárt Község Önkormányzata      3854 Gibárt, Széchenyi út 40. 
    Hejce Község Önkormányzata       3892 Hejce, Fı út 9. 
    Pere Község Önkormányzata         3853 Pere, Rákóczi út 1. 
6. Az intézmény felügyeleti szerve: Encs város Képviselı-testülete 
7. Az intézmény mőködési területe: Encs város, Abaújkér, Csobád, Gibárt, Hejce, Pere községek 

közigazgatási területe 
8. Az intézmény jogállása:  

A 2008. évi CV. tv. 16.§ (1.) bek. szerint közszolgáltató költségvetési szerv-közintézmény 
A közoktatási tv.-ben foglaltak alapján önálló jogi személy.  

9. Az intézmény típusa: többcélú intézmény 
 - összetett iskola: 8 évfolyamos általános iskola, alapfokú mővészetoktatási intézmény 
10. Felvehetı maximális létszám: 1400 tanuló 
11. Az intézmény tevékenységei:  
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852010  Alapfokú oktatás 
852020 Alapfokú mővészetoktatás 
a.) ellátandó alaptevékenysége 

801214 Nappali rendszerő, általános mőveltséget megalapozó 8 évfolyammal mőködı iskolai 
oktatás  
- Az intézmény ellátja a településen beiskolázási körzetében lakóhellyel és tartózkodási hellyel 

rendelkezı 6-18 éves korosztály oktatását, nevelését. 
Az intézmény beiskolázási körzete: Encs város, Abaújkér, Csobád, Gibárt, Hejce, Pere községek 
közigazgatási területére terjed.  
- Alapfokú nevelés, oktatás keretében a mellékletben meghatározott paraméterekkel mőködik. 
Pedagógiai programja alapján szervez:  
- angol-magyar két tanítási nyelvő oktatást 
- sporttagozatot labdarúgás és úszás sportágakban 
- integrációs és képesség-kibontakoztató felkészítést 
- fejlesztı, felzárkóztató oktatást, kis létszámú csoportban  
- nemzeti etnikai kisebbségi és más feladatai: cigány kisebbségi oktatást  
- külön csoportba a rászorulóknak felzárkóztatást  
- külön megállapodás alapján a rászorulóknak logopédiai ellátást 
- Ingyenesen ellátja az alapfeladatával összefüggı tehetséggondozást.  
- térítés ellenében a nem alapfeladatába tartozó tehetséggondozó foglalkozásokat  

801225 Sajátos nevelési igényő, középsúlyos és enyhe fokban értelmi fogyatékos tanulók 
nappali rendszerő, általános mőveltséget megalapozó gyógypedagógiai intézményegységben 
való iskolai oktatását  

  Sajátos nevelési igényő pszichés fejlıdés zavaraival rendelkezı (dysgraphia, dyslexia, 
dyscalculia) tanulók nappali rendszerő, általános mőveltséget megalapozó integrált iskolai 
oktatását  

801313 Alapfokú mővészetoktatást 
 Mővészeti ágak, tanszakok: 
    táncmővészet (néptánc, társastánc) 

    képzımővészet (festészet, grafika, szobrászat, kerámia) 
    színmővészet (színjáték) 
    zene (zongora, furulya, gitár, szaxofon, klarinét, trombita, ütıs) 
889130 Gyermekek egyéb napközbeni ellátása 
805113 Napközi otthoni és tanulószobai foglalkozás  
552323 Iskolai intézményi közétkeztetés  
924036 Diáksport  
805410 Pedagógiai szakmai szolgáltatás 
Intézményi vagyon mőködtetése  
Ellátja a munkáltatói, szervezési, felügyeleti feladatokat a fügödi tagiskola felett. 
Ellátja a társulási megállapodásból adódó munkáltatói, szervezési, felügyeleti feladatokat, a csobádi 
tagiskola felett. 

 
b.) Alaptevékenységhez kapcsolódó kisegítı és kiegészítı tevékenységet folytathat, igény alapján  
751952 Közoktatási intézményekben végzett kiegészítı tevékenységek 

- önköltséges tanórán kívüli foglalkozást, tehetséggondozó foglalkozást szervezhet 
- a rendelkezésre álló helyiségeket egy naptári évnél nem hosszabb idıtartamban bérletbe 

adhatja, ha az nem akadályozza a nevelı-oktató munkát, a mindennapos testedzést, a 
diáksportkör munkáját.  
 

c.) Ellátható vállalkozások köre, mértéke:  
751953 Közoktatási intézményekben végzett vállalkozási tevékenységek 

- az iskola, vállalkozási tevékenységként részt vehet az iskolarendszeren kívüli oktatásban  
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751951 Intézményi étkeztetés vállalkozási tevékenységként 
- gyermekek nyári táboroztatásában 
- vendégétkeztetés 
- tanfolyamok szervezése 
A vállalkozásból származó bevétele nem haladhatja meg az iskolai éves költségvetésének 25% -át 
Veszteséges vállalkozási tevékenységet nem folytathat. Bevételeinek fedezni kell a vállalkozási 
tevékenységgel kapcsolatos összes kiadást. 
 

12. A feladat ellátását szolgáló vagyon:  
Encs Város Önkormányzatának tulajdonában lévı 1331/56 hrsz-ú, 13003 m2 nagyságú; a 990 
hrsz-ú, 7582 m2 nagyságú, 872 hrsz.-ú 15.379 m2 alapterülető ingatlan a rajta található oktatási 
épületekkel, tornateremmel és berendezésekkel.  
Encs Város Önkormányzata település tulajdonában álló 2108 hrsz-ú 2514 m2 alapterülető iskola 
megnevezéső ingatlan.  
Csobád Község Önkormányzatának tulajdonában álló iskola megnevezéső ingatlan. 
A nevelı-oktató munkához rendelkezésre állnak a leltár szerint nyilvántartott állóeszközök, 
szemléltetıeszközök. Az iskola a rendelkezésére álló vagyontárgyakat feladatainak ellátáshoz 
szabadon használhatja.  
A 11. c.) pontban meghatározottak szerint azokkal vállalkozást is végezhet.  
 

13. A használatba adott vagyon feletti rendelkezési jog: Az iskola a rendelkezésére álló vagyont nem 
jogosult elidegeníteni, illetıleg biztosítékként felhasználni. 

  
14. Gazdálkodással összefüggı jogosítványok:  

- Önállóan mőködı és gazdálkodó és elıirányzata felett teljes gazdálkodási jogkörrel 
rendelkezı költségvetési szerv, önálló számlával rendelkezik. 
Gazdálkodását az intézmény alkalmazásában álló gazdasági vezetı látja el. 
Pénzügyi kötelezettséget az intézményvezetı vállalhat az önkormányzat által jóváhagyott 
költségvetési elıirányzatokon belül, a vonatkozó jogszabályi elıírásoknak megfelelıen. 
 

15. Az intézmény vezetıjének kinevezési rendje:  
Az igazgatót nyilvános pályázat alapján Encs Város Önkormányzata Képviselı-testülete nevezi ki. 
Az egyéb munkáltatói jogokat Encs Város Önkormányzata polgármestere gyakorolja felette.  

 
16. Az intézménynél dolgozók esetében az intézmény vezetıje önállóan gyakorolja a munkáltatói 
jogokat a kollektív szerzıdés és a közalkalmazottak jogállásáról szóló törvény alapján. 
 
17. Az intézmény képviseletére jogosultak:  
A fenntartó által kinevezett intézményvezetı képviseli az intézményt, és gyakorolja a kiadmányozási 
jogkört, melyekért teljes anyagi felelısséggel tartozik.  
 
 
Záró rendelkezés:  
Az Alapító Okirat hatálybalépésének idıpontja: 2009. július 1., és ezzel egyidejőleg hatályát veszti a 
153/2008. (X. 20.) Kt. sz. határozatával módosított Alapító Okirat. 
 
Encs, 2009. március 23. 
 
 

Bratu László sk.      dr. Halász Ferenc sk. 
    polgármester       jegyzı 
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Felelıs:  polgármester 
 Határid ı:  2009. július 1. 

 
 

Szám:   49/2009.(III.23.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:  Magasabb vezetıi megbízások visszavonása 

 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az elıterjesztést megtárgyalta és a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv. 9.§ (4) bekezdésében biztosított hatáskörében és 
a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. 23.§ (4) és  (7) bekezdése  szerint  
 

- Timár Lászlónak a Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 
Intézmény igazgatójának 2007. augusztus 1. napjától   2014. július 31. napjáig fennálló 
magasabb vezetıi megbízását 2009. június 30. napi hatállyal közalkalmazotti jogállásának 
érintése nélkül visszavonja. 
 

- Takács Lászlónak a Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola és 
Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény igazgatójának 2008. augusztus 1. napjától  2014.  
július 31. napjáig fennálló magasabb vezetıi megbízását 2009. június 30. napi hatállyal 
közalkalmazotti jogállásának érintése nélkül visszavonja. 
 
 A döntés a közalkalmazottak kérésére a következıkkel indokolható: 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete a 15/2009. ( II. 09.) Kt. sz. határozat 1. 
pontjában a két oktatási intézmény mőködtetésének racionalizációja mellett döntve úgy 
határozott, hogy a két iskolát 2009. július 1. napjától nem kívánja elkülönülten mőködtetni. 
Ezen indíttatásból a képviselı-testület a 46/2009. (III.23.) Kt. sz. határozattal meghozta a 
Petıfi iskola Kazinczy iskolába beolvadásáról szóló döntést és a végrehajtáshoz szükséges 
lépéseket meghatározta. A testület a megszőnı önálló oktatási intézmények magasabb vezetıi 
megbízásainak visszavonását és az egységes intézmény magasabb vezetıi megbízásához új 
pályázati eljárás lefolytatását találta szükségesnek tekintettel arra, hogy az egységes 
intézmény az eddigiektıl teljesen eltérı és bonyolult szerkezetstruktúrát eredményez, mely 
lényegesen eltérı vezetıi programot kíván meg, mint amely az önállóan mőködı iskolák 
esetében alkalmazható volt. 
 
A képviselı-testület megbízza a polgármester, hogy a megbízások visszavonásával 
kapcsolatos teendıket lássa el. 
 

Felelıs: polgármester 
 Határid ı: 2009. június 30. 
 

Bratu László polgármester felkéri jegyzı urat, hogy a felügyelı bizottság felállításának szabályait 
ismertesse. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı elmondja, hogy a bizottságok alakításának hatásköre a képviselı-testületet 
illeti, melynek szabályai a következık: a tagok több mint fele képviselı-testületi tag kell hogy legyen 
és a bizottság elnöke és tagja nem lehet a polgármester, alpolgármester és a polgármesteri hivatal 
dolgozója sem. 
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Szeles András alpolgármester elmondja, hogy jegyzı úr jelzése megkönnyítette a helyzetet. Arra 
kéri ugyanis a Városfejlesztési Bizottságot, hogy vonja vissza kezdeményezését, hiszen az általa 
bizottsági tagságra megjelölt személyeknek egyébként is megbízatási, illetve munkaköri feladata az 
átszervezés figyelemmel kísérése, az oktatás ellenırzése. Elmondja, hogy természetesen mindent 
meg fog tenni annak érdekében, hogy az átállás gördülékeny legyen. 
 
Bolobás Péter képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnökhelyettese fenntartja indítványát. 
 
Bratu László polgármester szavazásra bocsátja a Felügyelı Bizottság felállítása tárgyában tett 
indítványt. 
 
Encs város Önkormányzat képviselı-testülete 6 igen szavazat, 5 nem szavazat és 2 tartózkodás 
mellett a szükséges többség hiányában nem hoz döntést a kérdésben. 
 
Bratu László polgármester megkérdezi az érintettet, hogy fenntartja-e hozzájárulását a nyilvános 
ülésen való döntéshozatalhoz? 
 
Timár László képviselı, intézményvezetı elmondja, igen hozzájárul, a döntéshozatal történhet a 
nyilvános ülésen is. 
 
Bratu László polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy abban az esetben, ha az érintett a 
nyilvános ülésen való tárgyaláshoz hozzájárult a testület nem rendelhet el zárt ülést. Ismételten 
megkérdezi az érintettet, nem gondolta-e át a dolgot? 
 
Timár László képviselı, intézményvezetı kéri a vezetıi megbízás tárgyában a zárt ülésen tárgyalást. 
 
 
5.10 Encs Város Önkormányzata oktatási intézményei elsı évfolyamán indítandó 

tanulócsoportokra vonatkozó felvételi szabályzat 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottsági véleményt. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elfogadásra javasolja a 
felvételi szabályzatot. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a következı tanévre történı felvételénél azon 
önkormányzatok kapnak majd nagyobb hangsúlyt, melyekkel sikerül megkötni az új oktatási társulási 
megállapodást. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám: 50/2009. ( III. 23. ) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Encs Város Önkormányzata oktatási intézményei elsı évfolyamán 

indítandó tanulócsoportokra vonatkozó felvételi szabályzat 
 

A Képviselõ-testület megtárgyalta Encs Város Önkormányzata oktatási 
intézményei elsı évfolyamán indítandó tanulócsoportokra vonatkozó felvételi 
szabályzatot és azt elfogadja. 
 
Felelõs : jegyzı 
Határidõ  : 2009. április 30. ill. 2009. szeptember 1. 
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5.11  Encs Város Önkormányzata oktatási intézményei elsı évfolyamán indítandó 

tanulócsoportok száma 
  
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, összegezze a bizottság álláspontját. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsága 
5+ 1 osztály indítását javasolja engedélyezni a képviselı-testületnek akként, hogy 5 osztály indulna 
az összevont intézményben, egy pedig a fügödi tagintézményben. 
A beiratkozás idıpontját a bizottság egy héttel javasolja elırébb hozni, azaz április 16-17-én 
iratkoznak majd be az encsi és a társult települések gyermekei és április 23-24-én lesz lehetıségük a 
nem társult települések gyermekeinek a fennmaradó helyekre történı beiratkozásra. 
 
Bratu László polgármester javasolja a szakbizottság által megjelölt idıpontok és a határozati javaslat 
elfogadását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám: 51/2009. ( III. 23. ) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Encs Város Önkormányzata oktatási intézményei elsı évfolyamán 

indítandó tanulócsoportok száma 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta Encs Város Önkormányzata oktatási 
intézményei elsı évfolyamán indítandó tanulócsoportokra vonatkozó adatokat. 
Engedélyezi 5+1 tanulócsoport indítását az elsı évfolyamon. 
 
Felelıs : jegyzı 
Határidõ  : 2009. április 30. ill. 2009. szeptember 1. 

 
 
5.12 Encsi Közoktatási Intézményfenntartó Társulás társulási megállapodása 
 
Bratu László polgármester kéri a szakbizottság elnökét, tolmácsolja bizottsága véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke azzal a módosítással 
javasolja a megállapodás elfogadását, hogy az iskola nevét az összevont intézmény nevére kell 
módosítani. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke a 3. oldalon található 
bölcsıdei ellátás címet kéri törölni, mert az alatt lévı szöveg az óvodai ellátásról szól. 
 
Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetı a teljes rész törlését javasolja, mert az óvodával 
kapcsolatos rendelkezések már korábban is szerepelnek a megállapodásban. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:       52/2009. (III.23.) Kt. sz. határozat  
Tárgy:  Encsi Közoktatási Intézményfenntartó Társulás társulási 

megállapodása  
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Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az Encsi Közoktatási 
Intézményfenntartó Társulás társulási megállapodásának tervezetét és azt jóváhagyja. 
Felhatalmazza a polgármestert a társulást önkormányzatokkal történı egyeztetések 
lefolytatására, illetve a megállapodás aláírására amennyiben az érintet önkormányzatok 
képviselı-testületei második fordulós tárgyalást igénylı módosítást, kiegészítést nem 
javasolnak. 
 

Felelıs:  polgármester 
Határid ı:  2009. június 30. 

 
 
5.13 Közfoglalkoztatási terv elfogadása 
 
Bratu László polgármester tájékoztatja a képviselıket, hogy a város helyzete nem könnyő, mert 
2000 fı feletti településrıl lévén szó nemcsak a Munkaügyi Központ javaslata szükséges a terv 
elfogadásához, hanem a Szociális Kerek-asztal véleményét is ki kellett kérni.  
Elmondja, hogy nem akart rendkívüli testületi ülést összehívni, de még mindig csak körvonalazódnak 
az elvárások és holnap is lesz még egy tájékoztatás. A koncepció szerint valamennyi rászorult 
személyt foglalkoztatni kellene, de a mai felállás szerint ha kellıképpen alá van támasztva, hogy 
miért nem lehetséges, akkor elfogadják. 125 emberrel egyszerre foglalkozni sok nehézséget okoz és 
sok irányító szükséges. Ha nem kerül mindenki alkalmazásra, akkor a kiválasztásban van a 
legnagyobb probléma. Miért az került munkavégzésre kötelezésre, miért nem a másik? 
A rendszer célja a feketén dolgozó segélyezettek és a kiskönyvvel dolgozók kiszőrése.  
Az elsı év biztosan drága tanulóidı lesz. A célcsoportokat nehéz kialakítani úgy, hogy elfogadható 
munkát végezzenek és várhatóan gond lesz az eszközellátással is. Kevés a felvehetı irányító 
személyek száma, de ez most változik, emellett sajnos nincs megkülönböztetés a bérben sem. 
A folyamat nem rossz, de végrehajtási rendelt hiányában döntéseket hozni nagyon nehéz. Nem 
tudható, hogy törvénysértı-e  pl. ha nem lesz foglalkoztatva minden rászorult. Hatórás foglalkoztatás 
esetén sok lesz az önkormányzati többletkiadás, várhatóan 5 milliót kell hozzá tenni. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester ismerteti a Szociális Kerek-asztal véleményét. Elmondja, hogy 
elıremutatónak találták azt, hogy a program olyan embereket kíván a munka világába bevonni, akik 
már több generáció óta nem láttak családtagot dolgozni. 
De úgy vélte a tanács, hogy a nagyszámú foglalkoztatás nem biztosítható, túl sok problémát vet fel. 
Molnár János úr tájékoztatta ıket arról is, hogy a segélyezett akkor is köteles elfogadni még a 6 órás 
munkát is, ha a fizetése kevesebb lesz, mint a segélye összege volt. Hatórás foglalkoztatásnál az 
ebédidı kiadható félkettıkor, így nem kell azon izgulni, hogy visszajönnek-e vagy sem. 
Úgy véli, hogy aki nem dolgozott eddig, az nem képes 6 óránál többet ledolgozni. Emellett annyi 
embert lehet egyszerre foglalkoztatni, ahánynak munkaeszköz és munka biztosítható. Akkor mőködik 
jól a rendszer ha konkrét munkavégzéshez kapcsolódik. 
Sajnos a program még nem kiforrott. Munkaeszközt, védıeszközt, munkaruhát nem biztosít, így csak 
a feltételek megteremtésének arányában lehet elindítani a foglalkoztatást. A létszámokat késıbb kell 
emelni, ahogyan a feltételek elıteremtıdnek. 
 
Bratu László polgármester egyetért az elhangzottakkal, de nem látja a munkára behívottak 
kiválasztásának mikéntjét. Emellett ismételten felhívja a figyelmet arra, hogy a 6 órás foglalkoztatás 
az önkormányzatnak többe kerül. Kéri az intézmények vezetıit, tekintsék át a névsort, van-e a 95%-
os támogatású lehetıségek között olyan személy, akit akár több éven át is tudnának foglalkoztatni. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke azt szeretné tudni, 
hogy milyen szankció lesz alkalmazható azzal szemben, aki nem dolgozik? Másrészt azt is szeretné 
tudni, hogy az intézményeknél alkalmazottak esetében az 5%-os önrészt ki viseli, az önkormányzat 
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vagy az intézmény? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az önkormányzati intézményekben eddig 32 fı volt 
közhasznú és közcélú foglalkoztatás keretében alkalmazva. Ezt kellene pótolni. A közcélú 
foglalkoztatás költségkerete a tavalyi szinten került tervezésre a költségvetésben az önrész 
biztosítására. 
Azokkal szemben kik nem veszik fel a munkát, vagy nem dolgoznak megfelelıen az a szankció 
alkalmazható, hogy mindenféle juttatásból ki kell zárni ıket.  
A tájékoztatók során a szakállamtitkár úr teljes foglalkoztatási kötelezettségrıl beszélt és Molnár 
János úr nem adja a véleményét írásba.  
Most az a legfontosabb, hogy megállapításra kerüljön, van-e a foglalkoztatásra várók között 20-30 
olyan ember, akit az intézmények fel tudnak venni. Kéri Bartek József urat a Kht. ügyvezetıjét, 
ismertesse Encsre vonatkozó elképzeléseit. 
 
Bartek József a Városgazda Kht. ügyvezetıje elmondja, hogy elsı körben kb. 40 fıt tudna 
foglalkoztatni és szerszámmal ellátni. A legnagyobb gond a munkaeszközök hiányán kívül az, hogy 
nincs megfelelı létszámú felügyeleti lehetıség, irányítói létszám. Ennyi ember munkájának 
ellenırzésére pedig a Kht. nincs berendezkedve. 50-60 fı alkalmazása lehetetlen megfelelı felügyelet 
nélkül. Szakmai háttér kell még a vízelvezetık rendbetételéhez is. A tervek szerint a szakipari 
alkalmazottak lennének a csoportvezetık. A szerszámok reggelenkénti kijuttatása a több 
munkaterületre szintén aggályos. Emellett a nem megfelelı munkavégzés miatti felelısségre vonás 
kérdése is nagyon nehéz. 
 
Bratu László polgármester hangsúlyozza, hogy a feladatot el kell látni a nehézségek ellenére is. 
Valamilyen úton-módon ezeket az embereket vissza kell vezetni a munka világába. Velük rendbe 
lehetne tenni a várost. Azért is foglalkozni kell a kérdéssel, hogy ne maradjanak a nyakunkon, mint 
segélyezettek. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy 
Abaújdevecserben 15 embernek tudnak munkát adni akkora a terület. 
 
Bratu László polgármester javasolja a közfoglalkoztatási terv elfogadását azzal, hogy elsı körben 80 
fı kerüljön felvételre. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester egyetért a polgármester úr által elmondottakkal. Úgy véli 
azonban, hogy a pályázatot 130 fıre kell benyújtani, hiszen a jogszabály nem alkalmaz retorziót, ha 
nem kerül minden személy elsı körben alkalmazásra. A pénzigénylésnek kell a tényleges létszámra 
történnie. 
Emellett úgy véli, hogy kerüljön inkább több személy foglalkoztatására sor 6 órában, mint 
kevesebbnek a foglalkoztatására 8 órában. 
 
Bratu László polgármester lényegesnek azt tartja, hogy Encsen belül hogyan lehet majd a területre 
irányítani az embereket. Javasolja a terv elfogadását és a 80 fıvel elindulását április 1. napjával. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

Szám:       53/2009. (III.23.) Kt. sz. határozat  
Tárgy:  Közfoglalkoztatási terv elfogadása  
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 37/A.§ (1) bekezdése alapján az Észak-
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Magyarországi Regionális Munkaügyi Központ Encsi Kirendeltség és a Szociálpolitikai 
Kerek-asztal véleményének figyelembe vételével 2009.évre a melléklet szerinti formában 
és tartalommal határozza meg a település Közfoglalkoztatási tervét. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a tervben foglalt feladatok 
végrehajtása érdekében járjon el, illetıleg kötelezi az elfogadott közfoglalkoztatási 
tervnek a Magyar Államkincstár Észak-Magyarországi Regionális Irodája részére 5 napon 
belül történı megküldésére. 
 

Felelıs:  polgármester 
Határid ı:  2009.március 28., illetve folyamatos 

 
 
5.14    Abaújdevecseri óvodaépület felújítása 
 
Bratu László polgármester elmondja, tekintettel arra, hogy 15 millió forint feletti támogatási összeg 
megítélése nem várható, az elnyerhetı összegbıl az abaújdevecseri óvodaépület tetıszerkezet 
felújítása eszközölhetı. 
 
Bolobás Péter képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnökhelyettese emlékezteti a képviselıket, 
hogy a testületnek ígérete is volt a beruházás elvégzésére. Bizottsága támogatja a pályázat 
benyújtását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 
 

 Szám:      54/2009. (III.23.) Kt. sz. határozat  
 Tárgy:  Az abaújdevecseri óvodaépület felújítási munkáinak megpályázása 
 

Encs város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az abaújdevecseri óvodaépület 
felújítási munkáinak megpályázása tárgyában tett elıterjesztést és úgy határozott, hogy a 
pályázat benyújtását támogatja. A megvalósításhoz szükséges 10%-os önrészt 1.440.000.- Ft 
összegben a testület biztosítja költségvetése terhére. 

 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2009.március 31. 

 
 
5.15    Jegyzıi tájékoztató a Polgármesteri Hivatal munka-leterheltség vizsgálatáról 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
nem ezt várta az anyagtól. Nem elfogadható számukra az, hogy a hivatal nem tud megtakarítást 
vállalni. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy 
jegyzı úrral konzultált arra vonatkozóan, hogy miért nem írt az igazgatási iroda feladatairól 
bıvebben. Jegyzı úr ígéretet tett arra, hogy egy másik anyag keretében erre sor kerül majd és segíti 
az igazgatási iroda munkáját egy közfoglalkoztatott felvételével. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy utóbbi már meg is történt 6 órás alkalmazás keretében, 
de ez végletekig nem mehet, hiszen minden irodavezetı állandóan létszámot kér. 
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Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke teljeskörőbb áttekintést kér a mőködésrıl. 
Emellett úgy véli, hogy ha a hulladékszállítással kapcsolatos számlázás elmegy, akkor a Pénzügyi 
iroda leterheltsége is arányosabban eloszthatóvá válik. 
 
Bratu László polgármester egyetért azzal, hogy a leterheltséget tovább kell vizsgálni. 
 
 
5.16     Bejelentések 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke három bejelentést kíván 
tenni: 

- egyrészt tájékoztatja a képviselı-testületet arról, hogy a megyei önkormányzat által 
használt diákotthon épületének felújításához a pályázat kiírója nem fogadja el a 
korlátlan használatba adásról szóló nyilatkozatot, hanem 10 éves 
kötelezettségvállalást kér az oktatási célú felhasználásra és a használatba adásról. 
Kéri a döntés áprilisi ülésre elıkészítését. 

- másrészt minden érdeklıdıt szeretettel meghív a Demján Sándor Alapítvány 
nevében Demján Sándor úr tiszteletére rendezett ajándékgála-mősoron való 
részvételre csütörtökön 12.00 órától. 

- harmadrészt tájékoztatja a lakosságot, hogy az elızı évek hagyományainak 
megfelelıen II. Rákóczi Ferenc születésnapján koszorúzásra kerül sor a hivatal 
elıtt található Rákóczi szobornál, ahol dr. Kovács János fıjegyzı úr mond ünnepi 
beszédet. Mindenkit szeretettel várnak. 

 
Szeles András alpolgármester az iránt érdeklıdik, hogy a városban miért nem indult újra az APEH 
kirendeltség mőködése. Kéri jegyzı urat tegyen meg mindent annak érdekében, hogy ez mielıbb 
bekövetkezzen. 
 
Bratu László polgármester emlékezteti a képviselıket, hogy a 2008. novemberi ülésen adott 
tájékoztatást arról, hogy az APEH képviselıi itt voltak a városban és megállapodás született abban, 
hogy a hivatal biztosít számukra egy helyiséget a helyi ügyfélfogadás újraindításához. Ígéretet tesz 
rá, hogy rákérdez az ügy állására és az áprilisi ülésen tájékoztatást ad majd róla. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı elmondja, hogy a mai napon beszélt az APEH osztályvezetıjével és 
pénteken jön Encsre a részleteket megbeszélni. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy 
mindenki asztalára letettek egy meghívót a 27-én, pénteken tartandó óvodai gálamősorra. Mindenkit 
szeretettel várnak. 
 
Bratu László polgármester felhívja a figyelmet, hogy az intézmény segítésére felajánlásokat azok is 
tehetnek, akik a gálamősoron nem tudnak részt venni. 
 
Bartek József a Városgazda Kht. ügyvezetıje felhívja a lakosság figyelmét arra, hogy az Aba Hg. 
Kft-vel együttmőködve tavaszi lomtalanítási akció lesz április 6-án 9.00 és 12.00 óra között.  A kitett 
fölösleges használati tárgyak elszállításra kerülnek, de arra kér mindenkit, hogy veszélyes 
hulladéknak minısülı tárgyakat, eszközöket nem tegyenek ki, mert az nem szállítható el. 
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Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést bezárja és zárt ülés tartását rendeli el.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

 Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyzı 

 
 
 
 
  

         dr. Vidákovics Béla                                 Kovács István 
     hitelesítı                  hitelesítı 


